
PROTOKOLL,	  NVDF	  ÅRSMØTE	  20.01.12	  KL.	  22.15-23.55	  

Tilstede:	  	  
Jens	   Olav	   Rydningen,	  Malin	   H.	   Skjelstad,	   Ronny	   Sterten,	   Jan	   Gunnar	   Belsby,	   Frank	  Møllegaard,	   Thorleif	  
Bjerke,	   Bente	   Skaug,	   Andreas	   Pettersen,	   Sverre	   Johannessen,	   Geir	   Vestbø,	   Tim	   Kaaber,	   Vidoslav	  
Rakanovic,	  Dag	  Morten	  Skartlien,	  Camilla	  H.	  Skjelstad,	  Andreas	  Myredal,	  Trond	  Krogseter,	  Ingar	  Nordvik,	  
Johan	  Jakobsen,	  Asle	  G.	  Halleraker,	  Jon	  Erik	  Vollan	  (ref).	  Ørjan	  Olsen	  (observatør).	  

Velkommen	  ved	  Nestleder.	  

	  

Sak	  1:	  Godkjenning	  av	  innkalling	  og	  saksliste.	  

Vedtak:	  Godkjent	  innkalling	  og	  saksliste.	  	  

	  

Sak	  2:	  Valg	  av	  dirigent	  og	  referent.	  	  

Vedtak:	  Camilla	  H.	  Skjelstad	  som	  dirigent	  og	  Jon	  Erik	  Vollan	  som	  referent	  ble	  vedtatt.	  

	  

Sak	  3:	  Årsmelding.	  

Grunnlag:	  Årsmelding,	  vedlegg	  1.	  

Det	  legges	  til	  at	  Bente	  Skaug	  ble	  valgt	  som	  varamedlem	  i	  styret	  ved	  første	  ordinære	  
årsmøte,	  avholdt	  januar	  2009.	  Hun	  tiltrådte	  styret	  som	  fast	  i	  Øyvind	  Sjursens	  sted,	  
sommeren	  2010.	  

Vedtak:	  Årsmeldingen	  vedtatt.	  

	  

Sak	  4:	  Regnskap.	  	  

Grunnlag:	  Regnskap	  ble	  ikke	  framlagt	  i	  møtet,	  utover	  det	  som	  står	  i	  årsmeldingen.	  

Det	  ble	  fremmet	  behov	  om	  et	  tydeligere	  oppsett	  og	  framlegg	  av	  regnskap	  for	  foreningen.	  
Bente	  Skaug	  vil	  bistå	  at	  regnskap	  blir	  i	  henhold	  og	  blir	  lagt	  ved	  protokollen.	  

Vedtak:	  Regnskapet	  bestående	  av	  kun	  inntekter	  godkjennes.	  

	  

Sak	  5:	  Budsjett/	  økonomi	  2012:	  

Grunnlag:	  Det	  ble	  ikke	  lagt	  frem	  budsjett	  for	  2012	  av	  interimsstyret	  på	  årsmøtet.	  	  

Det	  ble	  drøftet	  hva	  egenkapitalen	  skal	  kunne	  brukes	  til	  fremover.	  Det	  var	  enighet	  om	  at	  
styret	  lager	  budsjett	  og	  planer	  på	  hva	  som	  hensiktsmessig	  for	  foreningen,	  med	  
vedtektene	  for	  foreningen	  som	  grunnlag.	  

	  



Vedtak:	  Styret	  fikk	  disposisjon	  til	  å	  bruke	  inntil	  50	  %	  av	  egenkapitalen	  i	  foreningen	  for	  
2012.	  

	  

Sak	  6:	  	  Fastsette	  kontingent.	  

Det	  framlagte	  forslaget	  til	  kontingent	  ble	  drøftet.	  Det	  ble	  spesielt	  lagt	  vekt	  på	  
rekruttering	  av	  nye	  utdannede	  dommere	  og	  hva	  foreningen	  kan	  gjøre	  for	  dommere	  
generelt.	  Det	  ble	  etterlyst	  saker	  som	  styret	  spesielt	  kan	  arbeide	  videre	  med.	  

Vedtak:	  Kontingenten	  vedtas	  som	  framlagt	  i	  forslag,	  i	  tillegg	  at	  foreningen	  tilbyr	  ett	  års	  
gratis	  medlemskap	  for	  nyutdannete	  dommere,	  det	  første	  påfølgende	  kalenderåret	  etter	  
kursåret.	  Vedtatt	  mot	  en	  stemme.	  

	  

Sak:	  7:	  Behandling	  av	  innkomne	  saker	  

7.1:	  Tilskudd	  til	  enkeltdommere/enkeltsaker:	  	  

Grunnlag:	  Det	  er	  kommet	  søknad	  fra	  en	  dommer	  	  om	  tilskudd	  til	  dekking	  av	  reiseutgifter	  
i	  forbindelse	  med	  dommerkurs.	  Det	  ble	  drøftet	  om	  inntektene	  skal	  kunne	  brukes	  til	  
tilskudd,	  eventuelt	  om	  hvor	  mye	  kan	  støttes,	  hva	  kan	  støttes,	  begrensinger,	  eller	  om	  det	  
skal	  innvilges	  tilskudd.	  	  

Det	  kom	  tydelig	  fram	  i	  diskusjon	  på	  årsmøtet	  at	  foreningen	  bør	  ikke	  støtte	  
enkeltdommere	  økonomisk.	  Styret	  vurderer	  hva	  som	  er	  fornuftig	  anvendelse	  av	  penger	  
og	  lager	  retningslinjer.	  Styret	  ble	  også	  oppfordret	  om	  å	  arbeide	  på	  alle	  nivåer	  for	  å	  
fremme	  medlemmenes	  beste,	  spesielt	  med	  tanke	  på	  økonomi.	  	  

7.2:	  Logo:	  

Dette	  er	  en	  oppgave	  for	  styret	  å	  arbeide	  fram.	  

7.3:	  Skatteproblematikken:	  

Grunnlag:	  Etter	  flere	  henvendelser	  fra	  enkeltdommere,	  er	  det	  ikke	  kommet	  respons	  fra	  
NVBF	  som	  gjøre	  rede	  for	  hva	  som	  er	  gjeldende	  praksis	  for	  dommere.	  

Styret	  ble	  oppfordret	  til	  å	  sende	  en	  formell	  henvendelse	  til	  forbundet	  med	  oppfordring	  
om	  å	  få	  svar	  på	  denne	  problematikken.	  

7.4:	  Kjøregodtgjørelse	  og	  diettgodtgjørelse:	  	  

Grunnlag:	  Det	  er	  til	  stadighet	  ulik	  sats	  på	  kjøregodtgjørelse	  ut	  fra	  Statens	  satser.	  I	  
eliteserien	  følges	  statens	  satser,	  men	  ikke	  i	  andre	  divisjoner.	  Diettgodtgjørelsen	  
forventes	  ikke	  at	  følger	  statens	  satser,	  men	  at	  justeres	  i	  takt	  med	  statens	  satser.	  

Styret	  ble	  oppfordret	  om	  å	  fremme	  krav	  til	  forbundet	  om	  oppdaterte	  satser	  for	  
kjøregodtgjørelse.	  

7.5:	  Langarmet	  dommertrøye:	  



Det	  var	  enighet	  om	  at	  dommere	  skal	  kunne	  bruke	  langarmet	  dommertrøye	  under	  
dømming,	  dersom	  det	  er	  helsemessige	  og/eller	  temperaturmessige	  forhold	  som	  tilsier	  
slik	  bruk.	  Dommerne,	  første	  og	  andre,	  etterstreber	  å	  være	  like	  uniformerte	  i	  slike	  
tilfeller.	  	  

	  

Sak	  8:	  Lovendring	  

Prinsipielt	  uenighet	  om	  å	  endre	  vedtektene	  på	  grunnlag	  av	  at	  forslag	  til	  endringene	  ikke	  
er	  kjent	  for	  årsmøtet	  på	  forhånd.	  Forslaget	  omfatter	  endring	  av	  ordlyd.	  

Vedtak:	  	  Endringer	  i	  ordlyd	  slik	  framlagt	  i	  forslag	  på	  årsmøtet	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  

	  

Sak	  9:	  Valg	  

Forslag	  til	  nytt	  styre:	  

Leder:	  Jon	  Erik	  Vollan	  
Nestleder:	  Tim	  Kaaber	  
Kasserer:	  Andreas	  Myredal	  
Styremedlem:	  Camilla	  H.	  Skjelstad	  
Varamedlem	  :	  Geir	  Vestbø	  

Vedtak:	  Styret	  ble	  enstemmig	  vedtatt.	  Styret	  gis	  fullmakt	  til	  å	  utnevne	  valgkomité.	  	  

	  

	  

	  


